
Filbyter Bridge 2008-02-13 
Linköping 
Protokoll fört vid extra styrelsemöte 2008-02-13 
 
Närvarande: Lars Kvissberg, Lennart Linnerstedt, Staffan Hed, Carl Ragnarsson, Gun 
Karlsson, Mats Sjöberg, Marie Binglöv  
Frånvarande: Magnus Berg 
 
1. Mötets öppnande 
Ordförande Lars Kvissberg förklarade mötet öppnat. 
 
2. Godkännande av dagordning 
Mötets dagordning godkändes. 
 
3. Val av mötessekreterare 
Till mötessekreterare utsågs Mats Sjöberg 
 
4. Val av justerare 
Staffan Hed utsågs att jämte ordföranden justera protokollet. 
 
5. Föregående mötes protokoll 
Föregående mötes protokoll lästes igenom och godkändes. 
 
6. Ekonomirapport 
Ekonomin är fortsatt god. 
 
7. Tävlingsrapport 
• Inför Extra årsmöte 19/2 
 

Styrelsen har fått in 4 motioner/skrivelser om tävlingar med handikapp. De har  
inkommit från Bengt Jacobson, Folke Nettelblad, Inga-Lill Soldin/Karl-Axel 
Thörnström och Carl Ragnarsson. Dessa diskuterades ingående. 
 
Bengts motion handlar i huvudsak om att försöka uppmärksamma fler av 
klubbens medlemmar och att man lämpligast gör det genom att bedriva spel i 
fler men mindre grupper, ca 8-10 par i vardera. Gruppindelningen sker efter 
handikapp, men man behöver inte spela med handikappberäkning i gruppen 
eftersom den blir ganska homogen när man inte har så många par i varje grupp. 
 
Folke har lämnat in en motion där han föreslår hcp i alla tävlingar som inte är 
speciella, ex mästerskap, simultan osv. 
 
Inga-Lill/Karl-Axel föreslår att det ska vara hcp på hälften av alla klubbens 
partävlingar. 
 
Calle föreslår att klubben ska ha två grupper tisdagar och onsdagar där den ena 
gruppen spelar med hcp medan den andra utan. Det står sedan paren fritt att 
anmäla sig till endera gruppen, oavsett hur stor respektive grupp blir. 
 



Styrelsen ställer sig bakom Calles motion och anser att den har samma intentioner som 
motionen från Inga-Lill/Karl-Axel. Styrelsen tycker dock att vissa tävlingar, som inte är 
lämpliga för hcp, ska undantas. Dessa bör Tävlingskommittén definiera. 

 
• Gun och Marie ansvarar för Dambridgen 15/3. Tävlingen ska främst vända sig till Filbyters 
egna dammedlemmar även om andra damer givetvis är välkomna att delta. Tävlingen ska 
främst vara trivselinriktad. Eventuellt försöker vi arrangera en mer tävlingsinriktad Dam-
silvertävling i höst. 
 
• Mats och Calle ansvarar för att ett nytt upplägg på Linköpingsserien tas fram och att det 
startar nu under våren 2008. 
 
8. Övriga frågor 
• Städningen av köket behöver förbättras. Lennart fick i uppdrag att tala med Siw om att ta 
ansvar för detta. 
 
• Diskussion kring vår uthyrning av lokalen på torsdag eftermiddagar. Vi kommer 
förmodligen att behöva höja hyran för att täcka våra kostnader för den service som ingår 
(materiel, städning, etc). Frågan bordläggs. 
 
9. Nästa styrelsemöte 
Onsdagen den 5/3 kl 17.00 
 
10. Mötet avslutas 
Ordföranden förklarade mötet avslutat 
 
 
 
Vid protokollet   Ordförande 
 
 
 
________________________ ________________________ 
Mats Sjöberg   Lars Kvissberg 
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________________________ 
Staffan Hed 


